
Årsmötes protokoll

Åminne avlopps samfällighetsförenings årsmöte den 18 iult 2O24

1. Mötets öppnande.

Ordförande Jan Magnusson hälsade välkomna och öppnade mötet.

2. Val av ordförande för årsmötet.

Lennart Mörner valdes till ordforande för årsmötet

3. Val av sekreterare för årsmötet.

Lennart Klintbom valdes till sekreterare för årsmötet.

4. Val av två iusterare tillika rösträknare.

Anne-Marie och Olov Lindahl valdes. Vid behov upprättas röstlängd.

5. Fråga om mötets utlysning.

Påpekades att ingen föredragningslista hade blivit utskickad. Styrelsen frirklarade att
det har varit problem med utskick via mejl men att föredragningslistan varit
publicerad på föreningens hemsida den 317. Mötesordförande ställde frågan om

mötet kunde godkänna utlysningen av årsmötet. Svaret blev ja. Mötesordförande
ställde frågan om mötet därmed kunde fortsätta enligt dagordningen. Svaret blev ja.

6. Fråga om godkännande av föredragningslista.

Mötet godkände fcired ragningslistan.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse.

Upplästes av styrelsen. Beslutades att årets kapital överskott skalltillföras
frireningens eget kapital. Redovisades att ett nytt driftavtal har tecknats med samma

drift bolag. Enda skillnaden är att föreningen nu står för el kostnaderna. En fråga

ställdes angående tillgängligheten i systemet. Styrelsen svarade att det finns
tillgänglighet i anläggningen. Anläggningen nyttjas inte fullt ut och det skall föras

dialog med Region Gotland om, möjlighet till fler anslutningar. Verksamhetsberättelse
och ekonomisk berättelse godkähdes av årsmötet,

8. Revisionsberättelse.

Revisionsberättelsen upplästes och godkändes av årsmötet. Balansräkningen

redovisades och godkändes av mötet.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.

Mötesordförande ställde frågan om mötet kunde bevilja styrelsen ansvars frihet för
verksamhets året. Svaret blev ja.

L0. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar.
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11. Ersättning till styrelse och revisorer.

Styrelsearvodet till hela styrelsen och revisorer föreslogs höjas från 10.000:- till
15.000:-. Mötet bes!öt att höja arvodet enligt förslaget. Arvodet för styrelse och

revisorer skallvara 15.000:- att använda gemensamt.

12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd.

Budget och verksamhetsplan redovisades och godkändes av mötet. Årsavgiften
föreslogs vara oförändrad till 400 kronor per år. lfakturautskicket skall sista

betalnings dag vara angivet.

13. Val av styrelse.

Beslutades att styrelsen skall bestå av fem personer. Som ledamöter i två år valdes
Ulf Olofsson och Niclas Ohlander. För ledamot i ett år valdes Bengt Jönsson. Som

suppleant för ett år valdes Christina Näslund. Heldne Wahlström och Johan Hellgren
är valda till 2025.

14. Val av ordförande, för 1år.

Valberedningens förslag var Bengt Jönsson. Mötet beslutade att välja Bengt Jönsson

till ordfrirande för ett år.

L5. Val av revlsorer, på I år.

Till revisorer i ett år valdes Sten Wikström och Karina Hedengran.

16. Val av två revisorssuppleanter, på 1 år.

Till revisorssuppleanter på ett år valdes Monica Andersson och Thomas Löfgren.

L7 . Yal av valberedning.

Mötet beslutade om omval av nuvarande valberedning, Till valberedning valdes
Hilding Johansson {sammankallande), Stefan Wahlström och Lena Johansson.

18. övriga frågor/info/rapporter.

Styrelsen informerade om att etapp 3 är registrerad vid Region Gotland. Avgående
ordförande Jan Magnusson tackade fcir sina år i styrelsen.

19. Protokollets tillgänglighet.

Senast 14 dagar efter dagens möte finns årsmötesprotokollet i original vid
ordfcirande Bengt Jönsson och skall även vara publicerat på föreningen hemsida.

20. Mötets avslutande.

Ordförande avslutade mötet och avgående ordförande avtackade
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